

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 13, 1979

(9)

[Text]

The Standing Committee on Northern Pipelines met at 8:12 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Malone, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Allmand, Andre, de Corneille, Fulton, Hargrave, Malone, Munro (*Esquimalt-Saanich*), Oberle, Neil and Yurko.

Other Members present: Messrs. Brisco, Foster, Mayer and Thompson.

Witnesses: From the National Energy Board: Mr. J. G. Stabback, Chairman and Mr. C. G. Edge, Vice-Chairman.

The Order of Reference being read as follows:

- (1) Northern Pipelines, to consist of not more than 15 members, to which shall stand permanently referred all reports, orders, agreements, regulations, directions and approvals mentioned in sections 12, 13, 14, 15 and 22 of the Northern Pipeline Act; provided that the said committee shall report thereon at least three times in every session.

The witnesses answered questions.

It was agreed,—That Mr. Mitchell Sharp, Commissioner of the Northern Pipeline Agency appear before this Committee only after Mr. C. G. Edge, Vice-Chairman of the National Energy Board, has appeared in respect to the Board's report relating to incentive rate of return.

At 9:46 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 13 DÉCEMBRE 1979

(9)

[Traduction]

Le Comité permanent des pipe-lines du Nord se réunit aujourd'hui à 20h 12, sous la présidence de M. Malone (président).

Membres du Comité présents: MM. Allmand, Andre, de Corneille, Fulton, Hargrave, Malone, Munro (*Esquimalt-Saanich*), Oberle, Neil et Yurko.

Autres députés présents: MM. Brisco, Foster, Mayer et Thompson.

Témoins: De l'Office national de l'énergie: M. J. G. Stabback, président et M. C. G. Edge, vice-président.

Lecture est faite de l'Ordre de renvoi suivant:

- 1) le Comité sur les pipe-lines du Nord, qui comprend au plus 15 membres, auquel doivent être renvoyés de façon permanente tous les rapports, décrets, accords, règlements, instructions et autorisations mentionnés aux articles 12, 13, 14, 15 et 22 de la Loi sur le pipe-line du Nord; toutefois ledit Comité doit faire rapport au moins trois fois chaque session.

Les témoins répondent aux questions.

Il est convenu,—Que M. Mitchell Sharp, commissaire de l'Administration du pipe-line du Nord, ne compare devant le Comité qu'après que M. C. G. Edge, vice-président de l'Office national de l'énergie, ait comparu concernant le rapport de l'Office relativement au taux de rendement consécutif aux incitations.

A 21h 46, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Bernard Fournier

Clerk of the Committee